

## Question and Answer 3

*(Le français suit.)*

### **Request for Proposal: W6399-21-LE36/A**

#### **Question 1:**

We kindly ask for some clarifications regarding RT.2:

Bid preparation instructions for this criterion mention that the "Detailed example(s) demonstrating the relevant experience". Could you please confirm that a written description of Digital Marketing experience (e.g., campaigns/plan components, target audience, tools, etc.) would be sufficient and no sample work (e.g., actual campaign content) needs to be provided.

#### **Answer 1:**

A written description of Digital Marketing experience is sufficient for the point, quoted above, from the Bid Preparation Instructions for this criterion. No sample work is required.

## **Demande de propositions : W6399-21-LE36/A**

### **Question 1 :**

Nous vous prions de bien vouloir apporter quelques précisions concernant le RT.2 :  
Les instructions pour la préparation des soumissions à l'égard de ce critère mentionnent « un ou des exemples détaillés démontrant l'expérience pertinente ». Pourriez-vous confirmer qu'une description écrite de l'expérience en marketing numérique (p. ex., campagnes/composantes de plan, public cible, outils, etc.) serait suffisante et qu'aucun échantillon de travail (p. ex., le contenu d'une campagne réelle) ne doit être fourni?

### **Réponse 1 :**

Une description écrite de l'expérience en marketing numérique est suffisante pour le point cité ci-dessus dans les instructions pour la préparation des soumissions à l'égard de ce critère. Aucun échantillon de travail n'est nécessaire.